
Møteprotokoll

Utvalg: Formannskapet
Møtested: TEAMS
Dato: 19.04.2021
Tid: Kl. 16:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Jarle Nilsen AP
Svanhild I. Lyge Andersen AP
Veronika B. Brekke Jakobsen AP
Rune Midtun FRP
Jan Birger Medhaug H
Ole Kristian Nilsen H
Randi Wisnæs H
Helge Thorheim KL
Alf Magne Grindhaug KRF
Tor Asle Grønningen SP
Odd Magne Brandt Hansen SV

Møtenotater:

I forkant av møtet ble det avholdt følgende orienteringer:
- prosjekt om vellykka kommunal næringsutvikling, Gunvor Eldegard v/ KS
- koronasituasjonen i Karmøy kommune ved kommuneoverlege Katrine Marie Haga Nesse.

Ordfører fremmet forslag om følgende medlemmer til å godkjenne protokollen sammen med
møteleder: Brekke Jakobsen (AP) og Medhaug (H).
Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Innkallingen godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål. Saklisten deretter godkjent.

Møtet slutt ca. kl. 18:45.

Protokollen er signert av:

Jarle Nilsen (AP) Veronika Brekke Jakobsen (AP) Jan Birger Medhaug (H)
Møteleder
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029/21 Salg av tidligere Håland skole
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031/21 Prioritering av hovedmål til kommuneplanens samfunnsdel
032/21 Samlesak for referatsaker
033/21 Samlesak for spørsmål
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026/ 21 Budsjettoppfølging per februar

Rådmannens forslag til vedtak:

Karmøy formannskap tar budsjettoppfølging per februar til orientering.

19.04.2021 Formannskapet

Behandling

Hansen (SV) fremmet følgende tilleggsforslag:
1. Formannskapet ber rådmannen følge opp den økonomiske situasjonen i skolesektoren, særlig med
tanke på bemanningssituasjon og oppfyllelse av statlig Lærernorm.
2. Formannskapet ber om sak hvor behovet for budsjettregulering vurderes så snart som mulig.

Votering:
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.
Tilleggsforslag fremsatt av Hansen (SV) ble enstemmig vedtatt.

FSK - 026/21 Vedtak:
Karmøy formannskap tar budsjettoppfølging per februar til orientering.

Formannskapet ber rådmannen følge opp den økonomiske situasjonen i skolesektoren, særlig med
tanke på bemanningssituasjon og oppfyllelse av statlig Lærernorm.

Formannskapet ber om sak hvor behovet for budsjettregulering vurderes så snart som mulig.

027/ 21 Temaplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024

Rådmannens forslag til vedtak:
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024.

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 24.03.2021 - 007/21
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024.

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg helse og omsorg - 10.03.2021 - 007/21
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024.

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg teknisk og miljø - 16.03.2021 - 024/21
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024.

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 09.03.2021 - 009/21
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Rådmannens forslag til vedtak:
1. Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024.
2. Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer viktigheten av tilrettelegging innen
idrett og fysisk aktivitet. Samt universell utforming av eksisterende anlegg og nybygg i Karmøy
kommune.

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet - 09.03.2021 - 010/21
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024.

09.03.2021 Eldrerådet

Behandling
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling.

ELD - 010/21 Vedtak:
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024.

09.03.2021 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

Behandling
Stangeland (KrF) foreslo:
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer viktigheten av tilrettelegging innen idrett
og fysisk aktivitet. Samt universell utforming av eksisterende anlegg og nybygg i Karmøy kommune.
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling med
Stangelands forslag som punkt 2.

RFM - 009/21 Vedtak:
Rådmannens forslag til vedtak:
1. Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024.
2. Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne poengterer viktigheten av tilrettelegging innen
idrett og fysisk aktivitet. Samt universell utforming av eksisterende anlegg og nybygg i Karmøy
kommune.

10.03.2021 Hovedutvalg helse og omsorg

Behandling
Åkra, foreslått av Veronica Helen Ørpetvedt, Fremskrittspartiet
Da lysløypene i Skudenes og Vea ikke har blitt realiserte pga uenigehet med grunneiere, ber HHO
utvalget administrasjonen sjekke om det er mulig å omdisponere statlig støtte slik at det kan settes
opp lys langs den allerede etablerte stien ved Åkra sanden.
Åkrasanden er et ypperlig turområde med ulendt terreng og fine turstier. Den nye etablerte turstien
fra Stong er veldig fin å gå på dagtid. Dersom og det hadde vært mulig å omdisponere nevnte midler
kan arbeidet med å sette opp lys fra trassene på Stong til Liknes sørge for at Karmøybuen kan
benytte seg av denne flotte turstien på en trygg måte også på kveldstid. Skulle det ikke være mulig å
omdisponere midler, bes det om at det utarbeides planer og en kostnadsoversikt på hva et slikt løft
kan koste, og bruke beregningene til å søke om fremtidig statlig støtte.
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Ørpetvedt (FrP) trakk forslaget sitt.

Innstilling enstemmig vedtatt.

HHO - 007/21 Vedtak:
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024.

16.03.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø

Behandling
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

HTM - 024/21 Vedtak:
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024.

22.03.2021 Karmøy ungdomsråd

Behandling
Innstilling enstemmig vedtatt.

KUR - 006/21 Vedtak:

Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024.

24.03.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur

Behandling
Rådmannens innstilling enstemig vedtatt.

HOK - 007/ 21 Vedtak:
Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-2024.

19.04.2021 Formannskapet

Behandling

Thorheim (KL) ønsket presisert at innstillingen omfattet tilleggsforslag fremmet av Stangeland (KRF),
og vedtatt i råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne.

Ordfører bekreftet at vedtaket som ble fattet i råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne også er
en del av grunnlaget for behandling i formannskapet.

Hansen (SV) fremmet følgende tilleggsforslag:
Satser for kommunal tilskudd til nye anlegg opprettholdes på nåværende nivå.

Votering:
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.
Tilleggspunkt vedtatt som punkt 2 i råd for mennesker med nedsatt funksjonevne ble enstemmig
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vedtatt.
Tilleggspunkt fremsatt at Hansen (SV) fikk 1 stemme (SV), og falt

FSK - 027/21 Vedtak:
1. Karmøy kommunestyre vedtar forslag til kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2021-

2024.

2. Kommunestyret poengterer viktigheten av tilrettelegging innen idrett og fysisk aktivitet. Samt
universell utforming av eksisterende anlegg og nybygg i Karmøy kommune.

028/ 21 Status på etterbruk av kommunale eiendommer

Rådmannens forslag til vedtak:

Formannskapet tar status over mulig etterbruk av kommunale bygg til orientering.

19.04.2021 Formannskapet

Behandling
Saken ble enstemmig tatt til orientering.

FSK - 028/21 Vedtak:

Formannskapet tar status over mulig etterbruk av kommunale bygg til orientering.

029/ 21 Salg av tidligere Håland skole

Rådmannens forslag til vedtak:
Tidligere Håland skole, gnr. 138, bnr. 7 i Karmøy kommune selges til Haugesund International School
for en kjøpesum stor kr. 5.000.000,-.

19.04.2021 Formannskapet

Behandling
Thorheim (KL) fremmet følgende forslag:
Kommunestyret godkjenner salg av Håland skole til Haugesund Internasjonal School for en pris i
samsvar med taksert uført av Meglerhuset Rele der verdien er satt til 6.300.000,-, som er laveste
takstverdi.
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Hansen (SV fremmet et utsettelsesforslag.

Utsettelsesforslaget fikk 1 stemme (SV), og falt.

Hansen (SV) fremmet forslag om å få stemme mot salg av eiendommen.

Votering:
Rådmannens innstilling fikk 7 stemmer (3 AP, 1 FRP, 1 KRF, 1 SP, 1 H), og vant frem.
Forslag fremmet av Thorheim (KL) fikk 3 stemmer (2 H, 1 KL), og falt.
Forslag fremmet av Hansen (SV) om å stemme mot salget fikk 1 stemme (1 SV), og falt.

FSK - 029/21 Vedtak:

Tidligere Håland skole, gnr. 138, bnr. 7 i Karmøy kommune selges til Haugesund International School
for en kjøpesum stor kr. 5.000.000,-.

030/ 21 Revidert strategi for tilsyn og ulovlighetsoppføring

1. Kommunestyret ber rådmannen opprette 2 stillingshjemler til «Byggesaksbehandling og
eierseksjonering». Stillingene skal brukes til å ivareta tilsyn og ulovlighetsoppfølging, jf.
kap. 25 og 32 i plan- og bygningsloven.
Alle tallmessige endringer i budsjettet for 2021 legges inn i tjenesteområde 11 Forvaltning.
Økte driftsutgifter dekkes fullt ut inn av økte driftsinntekter, og budsjettrammen for
tjenesteområde 11 Forvaltning i budsjettskjema 1B (bevilgninger drift) blir derfor uendret.

2. Kommunestyret tar revidert strategi for tilsyn og ulovlighetsoppfølging til orientering.

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg teknisk og miljø - 13.04.2021 - 038/21

1. Kommunestyret ber rådmannen opprette 2 stillingshjemler til «Byggesaksbehandling og
eierseksjonering». Stillingene skal brukes til å ivareta tilsyn og ulovlighetsoppfølging, jf.
kap. 25 og 32 i plan- og bygningsloven.
Alle tallmessige endringer i budsjettet for 2021 legges inn i tjenesteområde 11 Forvaltning.
Økte driftsutgifter dekkes fullt ut inn av økte driftsinntekter, og budsjettrammen for
tjenesteområde 11 Forvaltning i budsjettskjema 1B (bevilgninger drift) blir derfor uendret.

2. Kommunestyret tar revidert strategi for tilsyn og ulovlighetsoppfølging til orientering.

13.04.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø

Behandling
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Innstillingen enstemmig vedtatt.

HTM - 038/21 Vedtak:

1. Kommunestyret ber rådmannen opprette 2 stillingshjemler til «Byggesaksbehandling og
eierseksjonering». Stillingene skal brukes til å ivareta tilsyn og ulovlighetsoppfølging, jf.
kap. 25 og 32 i plan- og bygningsloven.
Alle tallmessige endringer i budsjettet for 2021 legges inn i tjenesteområde 11 Forvaltning.
Økte driftsutgifter dekkes fullt ut inn av økte driftsinntekter, og budsjettrammen for
tjenesteområde 11 Forvaltning i budsjettskjema 1B (bevilgninger drift) blir derfor uendret.

2. Kommunestyret tar revidert strategi for tilsyn og ulovlighetsoppfølging til orientering.

19.04.2021 Formannskapet

Behandling
Innstillingen enstemmig vedtatt.

FSK - 030/21 Vedtak:

1. Kommunestyret ber rådmannen opprette 2 stillingshjemler til «Byggesaksbehandling og
eierseksjonering». Stillingene skal brukes til å ivareta tilsyn og ulovlighetsoppfølging, jf.
kap. 25 og 32 i plan- og bygningsloven.
Alle tallmessige endringer i budsjettet for 2021 legges inn i tjenesteområde 11 Forvaltning.
Økte driftsutgifter dekkes fullt ut inn av økte driftsinntekter, og budsjettrammen for
tjenesteområde 11 Forvaltning i budsjettskjema 1B (bevilgninger drift) blir derfor uendret.

2. Kommunestyret tar revidert strategi for tilsyn og ulovlighetsoppfølging til orientering.

031/ 21 Prioritering av hovedmål til kommuneplanens
samfunnsdel

Rådmannens forslag til vedtak:
1. Formannskapet fungerer som politisk utvalg for planprosessen og gir sin tilslutning til

rådmannens foreslåtte prioritering av hovedmål for kommuneplanens samfunnsdel, i medhold
av plan- og bygningsloven § 11-2 og delegasjonsreglementet.

2. Formannskapet gir sin tilslutning til rådmannens foreslåtte visjon for samfunnsdelen: Sammen
skaper vi en bærekraftig og inkluderende kommune.

19.04.2021 Formannskapet

Behandling
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Nilsen (H) la frem forslag om å oversende saken til kommunestyret for endelig avgjørelse.

Votering:
Forslag om å behandle saken i kommunestyret fikk 3 stemmer (2 H, 1 KL), og falt.
Saken ble tatt opp til endelig behandling i formannskapet.

Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

FSK - 031/21 Vedtak:

1. Formannskapet fungerer som politisk utvalg for planprosessen og gir sin tilslutning til
rådmannens foreslåtte prioritering av hovedmål for kommuneplanens samfunnsdel, i medhold
av plan- og bygningsloven § 11-2 og delegasjonsreglementet.

2. Formannskapet gir sin tilslutning til rådmannens foreslåtte visjon for samfunnsdelen: Sammen
skaper vi en bærekraftig og inkluderende kommune.

032/ 21 Samlesak for referatsaker

19.04.2021 Formannskapet

Behandling

RS 058/ 21 - 21/ 13549 - Søknad om sponsorstøtte - PcKjøp UB
Tatt til etteretning.

RS 059/ 21: 17. mai på Haugalandet 2021 - TVH
Ordfører fremmet forslag på vegne av alle pariene i formannskapet om å innvilge 30.000 fra
formannskapets disposisjonsport til arrangementet.
Saken ble enstemmig tatt opp til realitetsbehandling.

Votering:
Saken ble enstemmig vedtatt.

RS 060/ 21 - 21/ 14849 - 10-årsmarkering 22. juli - Ti år siden terroren rammet oss
Tatt til etterretning.

RS 061/ 21 - 21/ 15569 - Invitasjon til nominering av Årets ungdomskommune 2021
Tatt til etterretning.

RS 062/ 21 - 21/ 17370 - Nominasjon Rogaland sin kandidat til Nasjonal kulturlandskapspris 2021
Tatt til etterretning.

RS 063/ 21 - 21/ 17892 - Forebygging av hatefulle ytringer og trusler rettet mot politikere og andre
samfunnsdebattanter
Tatt til etterretning.
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RS 064/ 21 - 21/ 17740 - Bekreftelse fra ICAN Norge
Tatt til etterretning.

RS 065/ 21 - 21/ 16332 - Høring - utmåling og betaling av overtredelsesgebyr ilagt i medhold av (nye
bestemmelser i) legemiddelloven § 28 a, apotekloven § 9-6 og folketrygdloven § 25-6 a
Tatt til etterretning.

RS 066/ 21 - 21/ 16632 - Høring - Endring i forskrift om genetisk masseundersøkelse av nyfødte
Tatt til etterretning.

RS 067/ 21 - 21/ 16693 - Høring - endringer i helsepersonelloven: autorisasjon av naprapater,
osteopater, logopeder og paramedisinere
Tatt til etterretning.

RS 068/ 21 - 21/ 16636 - Høring - Forslag til endring i lov om folketrygd § 5-10 og ny forskrift om
stønad til dekning av utgifter til undersøkelse og behandling hos logoped og audiopedagog
Tatt til etterretning.

RS 069/ 21 - 21/ 14057 - Høring - forslag til forlengelse av midlertidige endringer i plan- og
bygningsloven for å avhjelpe konsekvenser av covid-19
Tatt til etterretning.

RS 070/ 21 - 21/ 12841 - Høring - Forslag til forskrift om nasjonal retningslinje for samisk
sykepleierutdanning
Tatt til etterretning.

RS 071/ 21 - 21/ 13970 - Høring - gjennomføring av eksamen og fastsettelse av
standpunktkarakterer våren 2021
Tatt til etterretning.

RS 072/ 21 - 21/ 16427 - Høring - Nasjonale faglige råd for forebygging og riktig bruk av tvang i
psykisk helsevern for voksne
Tatt til etterretning.

RS 073/ 21 - 21/ 15019 - Høring – NOU 2019: 7 Arbeid og inntektssikring og NOU 2021: 2
Kompetanse, aktivitet og inntektssikring
Tatt til etterretning.

RS 074/ 21 - 21/ 16449 - Høring av forslag til forskrift om tilskudd til inkludering av barn og unge
Tatt til etterretning.

RS 075/ 21 - 21/ 17068 - Høring av forslag til nytt ruteopplegg for hurtigbåt i Rogaland
Ordfører informerte om at Samferdselsutvalget i samarbeid med Kolombus har startet planlegging av
ruter. Mindre midler nå enn tidligere. Karmøy kommune har deltatt i møter, og har fremmet behovet
til Feøy for å beholde hurtigbåttilbudet. Ordfører og varaordfører har vært i møte med velforeningen
på Feøy. Interkommunalt arbeid med to andre kommuner som også har øyer uten veiforbindelse
(Røvær og Kvitsøy). Ordfører ønsker å skrive et høringssvar ifm dette.

Det ble enstemmig vedtatt å la kommunen høres i saken.

RS 076/ 21 - 21/ 14151 - Høring av Riksantikvarens klimastrategi
Tatt til etterretning.
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RS 077/ 21 - 21/ 15845 - Høring - Utredning om organisering av luftambulansetjenesten
Tatt til etterretning.

FSK - 032/21 Vedtak:

RS 059/ 21: 17. mai på Haugalandet 2021 - TVH
Det innvilges 30.000 fra formannskapets disposisjonsport til arrangementet.

RS 075/ 21 - 21/ 17068 - Høring av forslag til nytt ruteopplegg for hurtigbåt i Rogaland
Karmøy kommune utarbeider høringssvar til høring av forelag til nytt ruteopplegg for hurtigbåt i
Rogaland.

Øvrige referatsaker ble tatt til etterretning.

033/ 21 Samlesak for spørsmål

19.04.2021 Formannskapet

Behandling

1. Thorheim (KL) ønsker å ta opp temaet om driftstilskudd til private leger og fysioterapeuter til 75
år.
Ordfører ba Thorheim om å forberede et innlegg til gruppledermøtet 27.04.21.

2. Andersen (AP) etterspør status på Haugaland Brann og redning IKS.
Rådmannen utarbeider et notat hvor det orienteres skriftlig om dette til neste møte i formannskapet.

3. Rune Midtun (FRP) viser til at det er tildelt midler til bedrifter under koronasituasjonen. Ønsker
å få forklart hva som er kriteriene for fordeling av midler.
Rådmannen svarte: Koronamidler tildelt til Karmøy kommune er til bedrifter i Karmøy. Tildelingen
skal offentliggjøres 20.04.21.
Ordfører tilførte: Næringssjef er involvert i tildelingen. Rådmannen ettersender kriteriene til
formannskapet.

4. Brekke Jakobsen (AP) viste til at kommunen er tildelt midler til sommerskole i forbindelse med
koronapandemien, og ønsket informasjon om status for planlagt gjennomføring.
Kommunalsjef for oppvekst og kultur, Bjørn Andersen, viste til at dette er under arbeid, og at det skal
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legges frem et notat i hovedutvalg oppvekst og kultur 21.04.21.
Ordfører ber om at notatet ettersendes til neste møte i formannskapet.

5. Nilsen (H) viste til utviklingen ifm utbygging av aldershjem på Spanne.
Rådmannen viste til at ekspropriasjon og infrasturuktur var under arbeid.
Rådmannen utarbeider et notat for å informere om status for arbeidet med utbygging av aldershjem
på Spanne.
Thorheim (KL) ba om tillegg til notatet: Status for areal og pris ved forhandlingene om
ekspropriaosjon, og hvor langt arbeidet er kommet i forhold til aktuelle funksjoner.

6. Medhaug (H) ønsket status som interkommunal legevakt.
Rådmannen inntar dette i samme notat som for Haugaland Brann og redning IKS.

7. Medhaug (H) viste til at det er startet en gjenåpning for samfunnet, og ønsker å vite status for
mulighet for å avholde politiske møter fysisk.
Ordfører svarte: Det er ønskelig å ha fysiske møter igjen så snart det er forsvarlig av hensyn til
smittevern og nasjonale retningslinjer. Det er tvilsomt at kommunestyret i mai avholdes fysisk, men
det anses som en mulighet at møtet i juni kan avholdes fysisk.

8. Ordfører informerte om gruppeledermøte 27.04.21 om samferdsel og eventuell fremtidig
bompengefinansiering av samferdselsprosjekter.
Møtet avholdes i kommunestyresalen kl. 08:30 til 12:00.
Østnor v/Rogaland Fylkeskommune innleder i møtet.

9. Ordfører informerte om nytt sykehjem i Skudeneshavn.
Anbudspapirene er sendt ut, og Karmøy kommune ser for seg byggestart ila høsten. Dette avhenger
av tildelingen av arbeidene. Bygget er planlagt ferdigstilt i 2022/2023.

Midtun (FRP) ønsket en utredning for kriteriene for valg av tilbyder i forbindelse med
anbudspapirene til sykehjem i Skudeneshavn. Vil det at det eventuelt er få lokale selskaper som kan
oppfylle kravene kunne medføre utsettelser.

Ordfører viste til at det utredes et kort notat som sendes ut ifm neste møte i formannskapet.


